
CO VÁM BABIŠ, BLATNÝ, RÁŽOVÁ A BIS
TAJÍ? DR. IGOR SHEPHARD VYNÁŠÍ NA
SVĚTLO SVĚTA ŠPINAVÁ TAJEMSTVÍ,
KTERÉ JSTE NIKDY NEMĚLI ZNÁT (VIDEO,
CZ Titulky + PŘEPIS)
- CZ24 News | 16. prosince 2020

V tomto informacemi nabitém videu vypouštíme „Krakena” a odhalujeme Vám informace o
připravované vakcíně proti COVID-19. Od tohoto videa se neodtrhnete!

Email, který jsme zaslali poslancům a senátorům: https://1url.cz/@KRAKEN-DOPIS

Přepis části videa, kde mluví ruský expert dr. Igor Shephard: (nejprve doporučuji zhlédnout
video, kde je mnohem více informací):

Takže, jmenuji se Igor Shepherd, a přišel jsem z velmi temného světa. Budu k vám upřímný. Dnes
budu mluvit ze srdce, ne ze svého počítače. V první řadě… posledních 10 měsíců jsem byl ředitelem
zpravodajské služby sekce jednotného velení pro reakci na Covid-19 ve státě Wyoming. Sedm let
jsem strávil prací na ministerstvu zdravotnictví ve Wyomingu, To, co mě teď šokovalo, je to, co se
děje v posledních 10 měsících v USA. Nazýváme to tzv. pandemie Covid-19… řekněme to raději takto
opatrně. Hmm… ok. Chci Vám říct něco zajímavého, co se stalo před pár dny, když CDC se rozhodlo,
že už nebude počítat případy onemocnění pacientů s chřipkou pro rok 2021.

To znamená, že všechny případy onemocnění chřipkou půjdou mezi počet případů onemocnění
Covid-19. Protože počet případů onemocnění (Covid-19) v USA není dostatečně vysoký. Máme zde
problém, máme zde podvod a vlastizradu. Ano. když jsem začal zkoumat situaci okolo pandemie
Covidu-19, a viru SARS-CoV-2, zjistil jsem, že tento virus se velmi podobá viru SARS (vážný akutní
respirační syndrom), který jsme tu měli v roce 2 3. Podobnost s ním je 80-85 %, je identický. Tak
identický, že tento virus nelze ani oddělit jako jiný kmen viru. Každopádně, takže to, čeho se tu
snažím dosáhnout, co se tu snažím říct, snažím se říct, že… když ministerstvo zdravotnictví, HHS a
CDC musí z nějakého důvodu zvýšit počet případů (Covid-19) v USA, protože je příliš nízký, nebo
úmrtnost není tak vysoká, nemocnice jsou prázdné, něco zde není v pořádku.

Něco není správně. Takže když Vám povím, že pandemie Covid-19 byla posledních 19 let v USA
připravována, jste s tím v pohodě? Ano. (víme to) 19 let… věřím, že již od roku 2 1. První operace
„temná zima”. Biologické cvičení. Je to příprava, je to dlouhá, dlouhá cesta… Ví, co dělají, a jak to
dělají… trvalo jim celé roky, se připravit na tento moment v USA a na celém světě. Je to globální
mise. Dostat komunismus do každého rohu této země. Nejen v USA, ale do celého světa. Plán zničit
USA nyní postupuje plnou rychlostí dopředu.

Vakcíny v něm hrají hlavní roli. Co mě nejvíce zaráží, že šest společností, ne šest, pět společností je
dnes zapojených do výroby miliard a miliard vakcín… a jedna společnost speciálně – Pfizer. Mrazáky
jsou již připravené a čekají na okamžik, kdy se začnou rozvážet v ultra chlazených mrazácích. Pfizer.
Budu Vám o společnosti Pfizer říkat něco víc, ale co mě nejvíce zarazilo, bylo, že technologie, kterou
pro ty vakcíny používají… prý je revoluční, ale to je lež. To není žádná revoluční nová technologie…
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ta technologie se používala před 30 lety v Sovětském svazu, Číně, Severní Koreji a Kubě. V
biologických laboratořích, kde vyvíjeli biologické zbraně hromadného ničení. Je to stejná
technologie, kterou používají dnes k vývoji vakcín pro nás.

To, co se děje je, že většina technologií, které farmaceutický průmysl dnes používá, a jak jsem Vám
již řekl, je založená na technologii messenger RNA (mRNA), která přeprogramovává náš imunitní
systém, a přebírá kontrolu nad naším imunitním systémem. Už tak nemáme přirozenou kontrolu nad
svým imunitním systémem, ale on kontroluje nás díky jím uvolňovaným antibiotikům v době, kdy by
měly být uvolněny. Podívejme se na příběh firmy AstraZeneca, jedné z britských firem ve spolupráci
s firmou Novavax, což je další společnost, mimochodem americká firma… podle mě je z
Massachusetts nebo Marylandu. Ty dvě také vyvíjí vakcíny. Jednu moc hezkou… SF9-BV.

Platformou pro výrobu této vakcíny je hmyz. Výzbroj, brnění, ulita…tlumič znáte tlumené… ta moje
ruština.

Je to tedy larva, housenka a pak můra. To je to, co to je. Odebrali část genu z toho hmyzu a použili ho
ve vakcíně. Dobrá, a to je to, co velmi brzy obdržíme. A tento příběh mě ani moc nezajímá. To, na
čem mi záleží, je imunitní systém. Náš imunitní systém bude nadměrně stimulovaný a reakce
(autoimunitní odpověď) nemusí vzniknout jen v místě vpichu, což je již dávno prokázáno klinickými
testy, které již dávno provedli. Co je ještě tak speciálního na této vakcíně od AstraZenecy? No… Mají
saponin, což je ve skutečnosti přírodní mýdlo, které se vyskytuje v kůře stromu Malena (hovorové
označení pro – Quaillaja saponaria), myslím, že to jméno stromu pochází z Chile.

Je to kůra ze stromu… velký problém. Proč je to velký problém? Používají ho jako adjuvant k větší
stimulaci imunitního systému, pokud to normálně nestačí. Proč si myslíte, že se u některých lidí
začnou projevovat silné klinické projevy poté, co je předávkují těmito vakcínami? Pak říkají „Oh, my
máme výmluvu, podali jsme Vám vysokou dávku, snížíme Vám dávku.” Nemá to nic společného s
dávkou, ale s tím, co ta vakcína obsahuje. Saponin je materiál, adjuvant, který silně stimuluje
imunitní systém, ale problém je ten, že je extrémně cytotoxický. Neničí jen samotné buňky, ale také
tvoří v buňkách hemolýzu.

To znamená, že koagulační systém je poškozený. Znamená to, že lidé k smrti vykrvácejí, ale ne
rychle. Jak jistě víte, klinické testy probíhají super rychle. Určitě jste ve zprávách zaslechli pár věcí.
Myslíte si, že vám ve skutečnosti ukazují, jaká skutečná klinická data následují po všech těch
klinických testech? Proč nemluví o filipínském lékaři, který na tuto vakcínu zemřel? Například…

Co třeba ty dvě ženy z Británie, které jsou teď v podstatě postižené? A k tomu mám stále otázku
týkající se toho zdravotního postižení, protože u jedné z nich se rozvinula myelitida (zánětlivé
postižení míchy). A připadá mi to spíše jako A.D.E.A. – akutní diseminovaná encefalomyelitida. K
akutní diseminované encefalomyelitidě dojde jen u cca jednoho člověka z 250 tisíc lidí. To není
normální. Očkovaní tohle nedělá… moje otázka tedy je Proč to ovlivnilo myelin? Proč by měla
intenzivně ztrácet svůj myelin?



A k čemu slouží myeliny? Z publika: Vyskytují se kolem míchy. Ano! Kvůli nervovým signálům. To je,
k čemu slouží. Pokud nemáte myeliny, přeruší to nervový signál. Už nemůže normálně procházet od
axonu k dendritu.

Před pár měsíci sotva chodila a řekli jí, že se bude dva roky zotavovat. Podle mě se z toho vůbec
nikdy nezotaví, ale o to teď nejde. Jde o to, co se jí stalo a proč se jí to stalo. Všechny klinické testy
nabíraly pouze zdravé, lékařem vyšetřené a otestované dospělé jedince. A ona v té době byla zdravá.
Takže o co tady jde?

Vraťme se znovu k projektu FACTOR v Ruské federaci. K utajovanému projektu FACTOR, kde
testovali myeliny a jejich úbytek. Stejnou technologii, použitou k vývoji biologických zbraní v Rusku
na počátku 90. let. Existuje hodně zlé vědy. A hodně zlých vědců. Dobře. Jak hluboce zlí jsou?
Margburský virus – biologická zbraň.

A my dnes máme takové lidi, kteří pracují pro farmaceutický průmysl, takové jako je Bill Gates, kteří
mu ve skutečnosti slouží. Ten muž investoval tolik peněz do tolika věcí. do všech vakcinačních
společností, které jsou jím kontrolovány. Naprosto všechny. Víte, kolik se dnes vyrábí vakcín na
Covid-19? Téměř 200 druhů. Každý národ se snaží něco vyrobit. A vybralo se jich pouze šest,
speciálně pro USA. A všechny z těch šesti… vlastně jen pět z nich používají technologii messenger
mRNA. Technologie messenger mRNA je pro lidskou populaci naprosto neznámou.

Nikdy předtím nebyla testována. Takže řekněte mi, jen se Vás jednoduše zeptám, položím Vám
jednoduchou otázku. Je to logická otázka. CDC uvádí, že míra zotavení z Covidu-19 je 99,8 %!
Zopakuji sám sebe. 99,8% míra zotavení! U této nemoci, která je „nejsmrtelnější na světě”. Nemoc,
všichni se jí bojíme. Stále se snažím potkat někoho, kdo ji vlastně měl. Tři nebo čtyři dny a je pryč.
Vemte si HCQ (hydroxychlorochin) a zinek a jste v pořádku. Má menší úmrtnost než kdejaká sezónní
chřipka… fakticky je úmrtnost pouze 0,1-0,5 %. Pouze!

Takže, řekněte mi, jaký tady máme problém? Prosím! Řekněte mi to. Na chvíli se zastavte a
zamyslete se. S typem takové situace potřebujeme naočkovat 7 miliard lidí na Zemi, a to velmi,
velmi, rychle? Co je na tom špatně? Jenom se Vás chci zeptat… je to logická otázka. Co je na tom
špatně? Nošení roušek? Cítím se tady dneska svobodný… v pořádku, nevidím na Vás žádné roušky.
Nevidím žádné udržování rozestupů. A tento kostel není uzavřený. OK? Tak co se to tedy sakra děje?
H1N1 – prasečí chřipka v roce 2009. 67 milionů lidí bylo v USA nemocných v roce 2009. 67 milionů
lidí bylo diagnostikováno s prasečí chřipkou. V roce 2009. Nosily se roušky? Byl nějaký lockdown?
Byly rozestupy?

Takže co se to tedy dnes děje v roce 2020 s tímto strašidelným typem koronaviru, který je tak
děsivý? Mám ho v sobě tolik, že se z toho třesu… takže o co tady jde? Problémem je agenda. Tohle je



problém. Povím vám ještě něco jiného, pokud jste to neslyšeli předtím. Jsem přesvědčen, že každé
ministerstvo zdravotnictví tohoto národa bylo dnes infiltrováno komunisty. Jsem přesvědčen, že
každá vláda státu a federální vláda je dnes infiltrovaná komunisty. To je důvod, proč tu máme
lockdowny, plošná nařízení a všechny ty ostatní věci.

Oni se jen řídí čínským stylem reakce, protože Číňané ví, co s tím udělat. Stáváme se komunistickou
zemí? Zbyla uvnitř nás ještě nějaká svoboda, když ne venku? Takže co špatného je s námi jako
národem, a republikou? Je to agenda. Prosím pochopte, že tohle je urgentní zpráva. Proto tu dnes
mluvím o těchto společnostech jako je Pfizer. A teď si promluvme o vlastizradě. Všech šest
společnosti má velmi hluboké vazby na čínské výrobce a čínské výzkumné společnosti. Uvedu Vám
pár příkladů. Pfizer. Včera ve zprávách bylo, že jejich vakcína má 90% efektivitu, že má skvělé
výsledky… že přišel spasitel. Aby nás zachránil. Dvě injekce v rozmezí 21 dní… bez problému.

OK? Tak v čem je tedy potom problém? Povím Vám, v čem ten problém je. Zapomněli Vám říct něco
velmi důležitého. Pfizer spolupracuje s BionTech, německou společností. Německá společnost a
Pfizer spolupracují s Fosun Pharma (Shanghai Fosun Pharmaceutical (Group) Co., Ltd) z Šanghaje z
Číny. Oh ano… jak spolu spolupracují? Vyvíjí pro nás vakcíny. Co je na tom, že Číňané pro nás vyrábí
vakcíny? No a co? Teď si povíme něco více o PIB (BIB) – Pekingský institut biotechnologie. A o čínské
vojenské akademii lékařských věd. Co se Vám snažím říct, je, že všechny společnosti, které se v USA
snaží vyrobit miliardy dávek vakcín, jsou spojené s Čínskou lidovou osvobozeneckou armádou.

A to znamená čínská vojenská bioobrana. A abych to tvrzení ještě více podložil, musím hovořit o Dr.
Chen Wei. Ona je armádním generálem. Ona. Má hodnost generál majora v BioObraně (BioDefense).
To není obrana před koláčem (PieDefense), ale BioZbraňový (BioWeaponry) čínský komplex. Ona je
šéfem všech vakcinačních projektů v Číně. Všech! A má přímý přístup ke všem vakcinačním
společnostem napojených na dodavatele Spojených států. Tohle je vlastizrada, lidi… Chápete, co se
na nás řítí? Myslíte si, že Vás Čína miluje? Myslíte si, že čínská armáda nevyužije této příležitosti?
Jsou to všechny příklady? Ne, nejsou to všechny příklady. Clover (Clover Biopharmaceuticals) – další
čínská společnost. také spolupracuje s PIB (BIB).

Všechny s nimi přímo spolupracují. CanSino (CanSino Biologics), to je další čínská společnost. Takže
úplně všechny jsou propojené s firmami AstraZeneca, Moderna, Johnson & Johnson, vlastně tato je
propojená skrze Janssen (Janssen Global Services, LLC), to je další společnost, není čínská, ale od
80. let má v Číně hluboké kořeny. Takže co se Vám to tu snažím říct? Snažím se Vám říct, že máme
problém. Snažím se Vám říct, že vedlejší účinky, které jsou utajeny během klinických testů, a není
ani velmi jasné, jestli vůbec tuší, jaké vedlejší účinky to bude mít od teď za dva nebo tři roky.
Normální vakcína by se obyčejně měla vyvíjet 5, 10, 15 let, jako je to pro nové vakcíny.

Až 15 let trvá vývoj normální vakcíny! Teď ten vývoj zkrátili do několika měsíců? Tajně (jen pro
vás)… nebylo to jen pár měsíců. Byla pro Vás připravovaná již velmi dlouhou dobu v minulosti.
Hodně let zpátky. Nerad Vám to říkám. Když jsem četl dokumenty z Moderny, málem jsem se udusil,
když jsem zjistil, že 11. nebo 12. ledna 2020 prohlásili, že poprvé v historii čínské CDC…hohó…
důvěryhodná organizace, co?

Sponzorována a živená přímo Billem Gatesem… mimochodem… Tato organizace řekla „Poslali jsme
prvních pět cykly sekvencovaných genomů do celého světa, aby to také viděli…“ Óóó děkujeme Vám
moc Číňané z Wuhanu… to jsou skvělé zprávy. Moderna pak oznámila, že po obdržení vzorků
vyvinuli vakcínu během tří hodin. Tří hodin… Chápete? Víte proč? Protože všechny tyto vakcíny se
tvoří pomocí algoritmů. Je to mechanické… všechno se to vyrábí pomocí algoritmů. Všechno je to
počítačově vytvořené. Teď se snaží přeprogramovat nás.

Používají počítačově definované vakcíny, aby vlastně přeprogramovali naše těla. Pak nám říkají, že



technologie messenger mRNA se nemůže dostat do jádra buňky, že v žádném případě to neovlivní
naši DNA, nemějte obavy lidi, to nezmění Vaši DNA. Jste si tím jistí? To není to, co jsem slyšel z
Ruska, když dělali testy s vyzrálým messengerem mRNA a vpíchli ho přímo do jádra. Vím, že
používali jiný materiál, zkoušeli jiné techniky se zlatou fólií, zinkovou fólií, a podobně. To bylo kdysi.
Teď používají daleko vyspělejší technologie opět díky Číňanům.

Jako CRISPR. Určitě jste o té technologii slyšeli, když si začali pohrávat s embryi… Ano? Ano! Tohle
všechno lidé udělali. Všechno je hotové. Myslíte si, že je to všechno takhle „Ó jé… ne, ne, ne – my to
neděláme. Nikdy to dělat nebudeme…“ Jste si jistí, pokud máte agendu, a měli byste jí být velmi
oddaní? OK, agenda… jaká agenda? Globální komunismus… to je ta agenda. A už je dávno tady,
uvnitř Spojených států. Nepřichází, už je dávno tady, prosím, pochopte to. Máme velmi málo času,
lidi. Velmi málo času!

Za pár týdnů, nebo možná už 15. listopadu, nevím, možná už za pět dní od teďka, ty zásilky (vakcíny)
se začnou rozvážet a začnou lidi očkovat. Kritické pracovníky, zaměstnance nemocnic, záchranáře a
všechny ty zdravotní sestřičky… od kterých potřebují, aby očkovali ty ostatní s těmito vakcínami, a
oni ani neví, co mají dělat. Protože na jejich distribuci potřebují suchý led… 80 kg suchého ledu pro
jednu pizza krabici… takto jim říkají… kde bude 1000 ampulí uvnitř. Mohou si spálit prsty, nikdo je
netrénoval. Jen jdi a udělej to. Hej! Žádný problém. Nemám suchý led… nemáme suchý led.

Albertson má možná suchý led… ale ministerstva zdravotnictví nemají suchý led. Moje očekávání pro
všechny tyto vakcíny, typ ultra mražených vakcín, je problém. Nejen kvůli bezpečnosti… ty vakcíny
jsou nestabilní. několik 5, 6, 7 hodin v teple při pokojové teplotě mohou začít měnit svoji strukturu.
Ani nevím, jestli ty vakcíny jsou vůbec proti onemocnění Covid-19. Snažím se Vám trochu prosadit
tuto myšlenku. Jste si všichni jistí, že je to vše o tzv. pandemii, která má 99,8 % míru uzdravení? A že
celý svět je potřeba rychle naočkovat? Pak se můžeme bavit třeba o digitálním ID, o očkovacích
průkazech (očkovacích cestovních pasech, CovidPass atd.) a o všech těch různých věcech. Je hodně
věcí (technologií) vytvořeno.

Ještě několik minut – Agentura DARPA. DARPA je temná organizace armády Spojených států.
Založena byla v 50. letech v reakci na Sovětský svaz. Nevím, jestli tohle víte, Po 11. září bylo
věnováno 1 miliard dolarů na výzkum biologických projektů. Temných biologických projektům USA.
1 miliard dolarů… to je dost peněz, ne? Myslíte si, že si nakoupí nějaká embrya a kultivují v nich
neštovice? Nebo něco víc staromódního? Ne, ve skutečnosti pokročili velmi daleko. Všech šest
vakcinačních společností, které vyrábí vakcíny pro USA, všechny mají hluboké vazby a finanční
výhody od armádní agentury DARPA Spojených států. Proč mají (s DARPOU) tak úzký vztah?
Řekněme si něco o firmě Moderna. Moderna vyvíjí další vakcínu na základě technologie mRNA. Mají
úzký vztah s DARPA již od roku 2013. Jeden plukovník… ach… jeho německé jméno… Daniel
WATTENDORF.

V té době byl plukovníkem amerického letectva. Dostal nápad. „Ó chceme vyvinout antibiotika velmi
rychle pro všechny vojáky a civilní populaci. chceme porazit tyto ruské biologické zbraně za 60 dní.“
„Ó, dobrý nápad… dáme Vám na to 298 milionů dolarů. Pokud máte dobrý nápad.” Ne přímo pro něj
do kapsy, mluvím o 4letém projektu. Přišla Moderna a začala na tom tématu pracovat.

Nejsem tedy překvapený, že Moderna je teď financovaná DARPOU. Hluboce. Velmi hluboce. Je to
vše, co dělají? Ne, je to projekt P3. Autonomní systém, který má vybrat ty nejlepší protilátky a
nejvhodnějšího vojáka po jejich odběru krve, a rychle to multiplikovat. A teď přicházíme ke krabici,
projekt „Krabice”. Co je to za projekt? Já tomu říkám krabice… ale není to projekt krabice. Ve
skutečnosti se jmenuje „Kontejner 666”. Víte, jasně, že Lucifer má rád se občas předvést. Je to
pravda? Pokaždé a kdekoliv patenty na vakcíny mají všude čísla 060606. Dobře, Bille Gatesi, vím, že
máš rád čísla – rozumím.



Armáda Spojených států má také to číslo ráda, ne celá armáda, ale speciální armáda v Bio-
Obranných projektech. Oni nepracují pro nás, ale pracují pro globalizační projekty. Pracují pro OSN,
WHO. To jsou ti, pro které pracují. Dobře? Takže co je tak speciálního na té krabici nebo kontejneru
velikosti 666? Ani to nedává smysl, měla by mít 8×8 stop, ale teď to bude 6 – dobře, v pořádku.
Projekt se jmenuje „Jaderný přístup na vyžádání teď“. Tak se ten projekt jmenuje. Je to trochu divné.
Dobře, v pořádku. Důležité je, že to, co se snaží udělat, je, že chtějí vybudovat mobilní přepravní
komplex. Vypadá jako kontejner a uvnitř něj uvidíte spousta rozdílných přístrojů.

A ten kontejner je schopen velmi rychle vyrábět stovky vakcín během pár dní. Údajně pouze k boji
proti biologickému terorismu. Božínku, už čekám asi 20 let v USA na biologický terorismus.
Nemluvím o biologickém terorismu, když tomu senátorovi, nepamatuji si jeho jméno, poslali dopisem
antrax. Bože, všichni tady umřeme. A ty biologické stopy měly pocházet z nějaké základny, z
nějakého typu základny z USA. A ten člověk, kterého z toho obvinili, se oběsil. Bylo to jinak…
pomohli mu, aby se oběsil. Důležité je, že o to tady vůbec nejde.

Jde o to, že tyto kontejnery chtějí rozeslat po celém světě. Nejen po Spojených státech. Takže
řekněme, že každý stát má tento mobilní komplex u sebe. OK? Ó můj Bože, něco jsem slyšel, že došlo
k biologickému úniku? Vážně? Hej, jen počkejte, jakmile k Vám dorazí kontejnery. Přicházíme Vám
pomoci. A já mám teď obavy z těchto vakcín, protože všechny z nich mohou přehnaně stimulovat
imunitní systém, protože tak přicházíme o kontrolu nad svými těly. To není dobrá zpráva. Takže
vraťme se zpátky k těm kontejnerům. Teď si představte, jak moc rychle pro nás dokážou vyrobit
vakcínu? Během dvou dní. Bez jakýchkoli klinických testů… okamžité aplikace. Ou, líbí se vám to?
Líbí se Vám myšlenka, že byste si nechali píchnout něco něčím, co ani nebylo testováno, jen protože
vám řekla armáda, abyste to udělali? Ale to se blíží, lidi. Blíží se to.

Bohužel, protože ztrácíme své svobody. Přijdeme velmi rychle o hodně našich svobod. Takže,
rozhodnul jsem se vyjít z temnoty, protože jsem byl v temnotě po dlouhou dobu. Cokoliv, o čem Vám
dnes povídám, je toho mnohem více, ale nemám na to dostatek času o tom mluvit. Ale problém je…
že jsme všichni podvedeni federálními, státními a oblastními vládami.

Omlouvám se, že Vám to říkám tak napřímo. Během Obamovy vlády za 8 let infiltrovali každé možné
oddělení v USA s levicovou ideologií. Tito lidé tam jen tak nepřišli, potkal jsem tam hodně lidí, kteří
nemají žádné vzdělání, ani právo na to být v pozici projektového manažera nebo vedoucího oddělení,
ke všemu. Zeptáte se jich, jak jste dostali tu práci? „To není tvoje věc.” Dobře, co máte nejvíc rád?
„Miluji rovnoprávnost. V jakékoliv podobě. Nemám rád soukromé vlastnictví… Nemám… dejme to
všechno pryč. Nemějme nic a milujme naši vládu k smrti.”

Pouze jeden problém… nezapomínejte na eugeniku. Znovu budu mluvit o Pfizeru. Nemohu odhalit
vše o každé vakcinační společnosti, ale Pfizer přichází mezi nás velmi brzo. Zkoumal jsem u Pfizeru
tři messenger mRNA definice, a ne jenom jedna, ale tři messenger mRNA půjdou do Vašeho těla s
rozdílnými účely. Některé účely jsou nevinné a některé nejsou. A některé jsou pochybné, ale jsou
patentované. Kdo vám to řekl? „To je tajemství. Nemůžu s vámi o tom mluvit. Je to tajné.” Dobře,
chápu… hned se cítím v břiše lépe a pohodlně.

Teď tento problém jen s touto jednou jedinou Pfizer organizací je tento. Používají nanočástice, lipidy.
Používají tři formy lipidů. Nazývám je… Nepamatuji si… lnp polyplex nebo něco takového,
nepamatuji si to, ale to zásadní je, že ten messenger RNA umístí mezi lipidy jako sendvič, a to potom
jde do buňky a projde to buněčnou stěnou bez jakéhokoli problému. Jde to hluboko dovnitř. Vůbec se
to ale nemá dostat k jádru buňky, vůbec se to nemá dostat až k DNA nebo k našim lidským genům.
Nemělo by. Zapomeňte hned teď i na lidské geny.

Chci říct něco jiného. Veškerý ten materiál, a včera jsem teprve zjistil tyto informace, vše obsahuje



PEG (Polyethylenglykol) neboli PEGylovaný umělý, syntetický materiál. Co je tedy PEGylovaný
materiál? Ten materiál je v podstatě plast, ale není to zase jen tak obyčejný plast, Ten plast není
biologicky odbouratelný. Ve Vašem těle se nerozloží. A v tom příběhu je toho ještě více… ovlivní to
Vaše potomky více než Vás samotné. Jak? Převážně psychologický efekt… paranoia, psycho… různé
druhy psychopatie, a zcela jistě neurologické dopady. Takže vyrábíme další generaci dětí ve
Spojených státech s takovými dopady, že to bude katastrofa. „No, ale to se ještě neděje… zatím se
díváme na možný efekt. Drobné poranění tam a na ruce … a co?”

Nechci se dívat na malé píchnutí na ruce a malý zánět nebo otok, ale chci se podívat za dva, tři, pět,
šest let dopředu od teď. To je to, na co bych se rád podíval. Takže mi odpusťte, když to řeknu, a
doufám, že jsem Vám předal nějaké myšlenky, ale veškeré tohle očkování proti covidu-19 je podle mě
biologická zbraň hromadného ničení. A říkám mu 3G. Globální, genetická genocida. A tohle přichází
nejen do USA, ale do celého světa. Dobře, všichni předpokládají toto a všichni předpokládají tamto,
ale pravda je, že s tímto druhem vakcíny, která není správně testovaná, která používá revoluční
technologie a vedlejší účinky, které ani neznáme, můžeme očekávat, že miliony lidí zemřou.

To je sen Billa Gatese a eugeniků. Během noci spí, a sní o tom. Pár miliard by bylo ještě lepší. Méně
lidí, co potřebují najíst, méně vody na pití a méně vzduchu na dýchání. Už nám nasadili roušky,
abychom tolik nedýchali… A nejsou to milí lidé. Nepracují pro nás a nepracují pro tuto republiku. Pro
koho pracují? OSN. WHO – Světovou zdravotnickou organizaci. A samozřejmě skupinu výjimečných…
velmi výjimečných lidí, vůbec o nich nemluvte. Těch nejvýjimečnějších není ani 1 %, ale 0,5 % z nich.
Hlavně o nich nemluvte, protože oni ovládají všechny z nás. A upřímně s touto masivní očkovací
kampaní všichni budeme pokusní králící. Takže uvidíme, co se stane za 5, 7, 10 let od teď. Myslíte si,
že nám dají tolik času? Podle mě se to bude vše jen více stupňovat a bude to agresivnější. A potom
mohou hrát… říkám tomu plán 1 + plán B.

Nejprve nás naočkují a pak se možná stane něco dalšího. Něco jiného. Óh… třeba přijde druhá
pandemie, ale jiná. Víte co? Už to nebude SARS-COV-2. Nebude to vážný akutní respirační syndrom.
Vypadá to jako virus. Nejspíše zmutoval. Pokaždé, když virus zmutuje, říkají veřejnosti, že se stal
více nakažlivější, smrtelnější a horší. Úplně pokaždé. Tuto zimu už nebojujeme proti SARS-COV-2. Už
to dávno zmutoval do něčeho jiného, a oni pro to ještě ani nemají jméno. Ve skutečnosti je to sezónní
chřipka, kterou počítají jako další případy Covidu-19.

O tom to všechno je. Lidé mají adenoviry a rhinoviry… mírná nachlazení a rýmu. A oni okamžitě co?
Říkají jim, že to je Covid-19, a že musí na test. Óh… Já nemám čas na testy… nemám… potřeboval
bych další hodinu, abych Vám řekl o RT-PCR testech, a o všech těch testech na protilátky, a
BIOSYNEX okamžitých testech a všech těch speciálních testech, protože všechny jejich výsledky jsou
specificky upraveny. A ne námi… vyrábí je nějaké speciální výrobní společnosti. A prosím,
nenazývejte mě konspiračním teoretikem. Vstupujeme do velmi temné zimy.

Ve skutečnosti vstupujeme do temného století. Pokud toto století vůbec přežijeme. Vstupujeme do
velmi temných časů, a rozhodně to není legrace. Proto je moje zpráva pro vás tak důležitá. Takže vše
o čipování, sledování, trasování… Všichni jsme už dávno trasováni, jen si to pořádně neuvědomujeme
Zrušte své mobilní telefony a budete svobodní… možná. Dobře. Pokud jde o trasování… zapomněl
jsem na něco, co s tím možná nesouvisí… nebo vlastně souvisí. 5G. Pokud spustíte 5G po očkování s
těmito vakcínami, může se stát několik věcí.

A když říkám několik věcí, nemluvím o tom, že budete mít vymytý mozek nebo něco podobného. I
když jsem přesvědčen, že tato vakcína je prvním krokem v transformační synchronizaci Vašich těl.
Ročně Vám budou přidávat další vakcíny. Ve formě povinných nebo ne. Protože potřebují ve Vás
vytvořit spojení a lepší geny a změnit je víc a víc oproti lidskému genomu, který Vám dal Bůh. V
určitou chvíli v životě to již nepůjde vzít zpátky… nevím, kdy se tak stane. Vládu tvoří lidé, že?



Chodící maso tak jako jsme my. Možná jsou více zkorumpovaní než my.

Rozumějte, mají větší platy, více kontaktů, více akcií, a všechny ty ostatní věci. Komu mohu věřit?
Důvěruji lidem… to je možná dobrá odpověď. Vy – důvěřuji Vám… a já nejsem a nikdy nebudu
politikem. Důvěřuji Vám. Protože bez Vás nemáme žádnou republiku. Čemu věřím, je to, že politici
tuto republiku zničili. Jsem přesvědčen, že by měli být soudně stíháni za ten zločin.

Za zločin vlastizrady… mluvil jsem o vlastizradě s Čínou. Zaprodali nás… Zaprodali nás za korunu…
možná více než za korunu. Když slyším, že vakcíny budou od čínské armády, a že musím akceptovat
je mít ve svém těle… to raději nejdříve zemřu, protože vím, že když ji přijmu, tak to bude velmi
pomalá smrt. Pokud bych ji akceptoval, poklekl bych tím na kolena před tímto vyděračským
systémem. A komunistická Čína není pro mě osobně nejlepším příkladem místa pro život. Testování.
Ano, testování. Polymerázová řetězová reakce (PCR)… skvělé testy.

Proč ty testy dělají… Dobře, tak potom se zeptám já Vás… Proč vynálezce těch testů zemřel jen pár
měsíců před spuštěním Covidu-19? Byla to náhoda. Ó ano, tomu rozumím, spoustu zvláštních věcí se
dneska děje i v Rusku. Sebevražda. Jo, chápu, někdo vypadnul z okna a takové různé věci. Zemřel na
infarkt. Ano, znal jsem také jednoho, byl to ředitel (Vladimir Pasechnik) Institutu velmi čistých
biochemických přípravků z Ruska. Vyrobil super mor – biologickou zbraň, ale udělal tu chybu, že
přijel do Británie.

Nejezděte do Británie, pokud zkoumáte nebo vytváříte biologické zbraně. Vše z Vás dostanou a pak
Vás zabijí. To je to, co se stalo jemu. Takže testy… všechny jsou zfalšované WHO počtem cyklů u PCR
testů, který je velmi vysoký. 42-45 cyklů tj. každý člověk by měl být pozitivní s takovým testem.
Každý test by měl být nastaven max. na 27-30 cyklů, ne více. Myslíte si, že to udělali omylem? Ne,
není to náhoda jakéhokoli druhu. Teď testy na protilátky… co mi ukazují? Nic. Jen to, že jsem byl
někdy v minulosti vystaven nějakému druhu koronaviru. Na světě existuje sedm typů koronavirů
Sedm typů, které mohou nakazit lidi. A asi několik stovek druhů, které mohou nakazit zvířata.

Takže jaký tedy? Malý fragment viru se počtem cyklů zvětší a pak se řekne „To je Covid-19 právě
tady.” Ani to nevypadá jako Covid-19. Víte proč? Je to malé tajemství, které Vám teď povím… ne,
není to tajemství. Doposud se nikde nenašel žádný purifikovaný izolovaný virus SARS-CoV-2. Ne.
Neexistuje. Dobře? Uvnitř je několik částí formulací a fragmentací s nečistotami z životního
prostředí. A tomu oni říkají Covid-19. Ne Covid-19, ale virus SARS-CoV-2. Takže všechny ty testy
tedy testují něco úplně jiného. Pamatujete si, jak jsem Vám na začátku říkal, že tohle je tak docela
zvláštní pandemie? Nikdy v životě jsem nic takového neviděl. A i kdyby byla skutečně vytvořená, je
vytvořená čínskou laboratoří, ne přírodou.

Další malé tajemství… koronavirus nevytváří vůbec žádné vlny. Přijde a pak zmizí. Dva příklady…
SARS přišel v roce 2 3 a za 10 měsíců zmizel. MERS. Koronavirus ze středního východu… přišel a
zmizel. Myslím, že ten se objevil v roce 2012. Ne, ale tento je výjimečný… přichází ve vlnách.
Pravidelně se vrací… a víte, jak dlouho se bude vracet? Dostali jsme informaci od informátorů… od
zasvěcených lidí, od všech těch významných lidí, můžete si to vyhledat, tohle není zas až tak
speciální ptáček. Až 10 let se budeme potýkat s těmito rouškami! Až do roku 2030. Líbí se Vám to?

Chcete roky povinně nosit roušky, protože „Covid-19 je pořád někde venku. Pane bože, a může
někoho zabít. Nevím kde, jak a co a koho. Takže kolik zbraní bych měl mít v kapse? Potřebuji
zaměřovač? Co mám dělat? Mám mít granátomety? Ne, to co potřebujete je sjednotit se dohromady.
To je to, co potřebujete. Protože když jsme sjednocení, jsme silní, když jsme oddělení, vyděračský
systém vyhraje. Z publika: A proto nebudeme nosit roušky, protože toto je náš kostel.

Uvaděčka: Ano, to nesmíme dopustit. To je proč tu jsme… vzdorovat tomu.
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